
Udvalget for Videnskab og Teknologi

Til: Videnskabsministeren

Dato: 22. december 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UVT alm. del

Spørgsmål 92
Hvilke kriterier finder ministeren, der har været og fremover bør være afgørende
for fordelingen af ph.d.-midler mellem hovedområderne, set i lyset af, at det
humanistiske hovedområde og det sam-fundsvidenskabelige hovedområder i
2009 havde en overgangsfrekvens på henholdsvis 6,1 pct. og 4,4 pct., mens
overgangsfrekvensen på henholdsvis det natur- og teknisk videnskabelige ho-
vedområde var 36,4 pct. og for det sundhedsvidenskabelige område 37,6 pct.,
som giver anledning til, at de samfundsvidenskabelige og humanistiske hoved-
områder overopfylder deres ph.d.-kvoter, og det natur- og teknisk videnskabe-
lige områder ikke kan opfylde deres?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Prehn (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 14. januar 2011.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Prehn@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Marianne Jelved
formand
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